

滤池专用排水帽/长柄滤头长柄滤帽/滤板

产品名称	滤池专用排水帽/长柄滤头长柄滤帽/滤板
公司名称	巩义市丰瑞净水材料有限公司
价格	面议
规格参数	加工定制:是 含量 :99 (%) 材质:ABS和不锈钢
公司地址	中国 河南 郑州 巩义市 夹津口镇韵沟村
联系电话	86 0371 64363889 15238691497

产品详情

丰瑞排水帽

1、巩义市丰瑞净水材料有限公司生产的反冲洗滤水帽采用abs工程塑料制造，具有承压强度高，踩不碎的特点。广泛用于水处理过滤器、过滤池、软化水的组合式、回程式、离子交换柱设备。2、滤帽是滤池底部配水系统反冲洗装置，它能有效地冲洗出滤池中的污泥杂物，保证滤池水质水量正常运行；滤头的种类有（长、短柄）蘑菇型、梅花型、塔型和圆柱型，均采用abs工程塑料制成，结构合理，连接牢固，承压强度高，缝隙不变型，能使滤板间无死水角区，不积泥，效果好，（每小时排水量）0.25吨、0.5吨、1吨。长柄滤头常用于滤池汽水反冲洗配水系统；短柄滤头应用于单水反冲洗和重力式，压力式滤罐及离子交换滤床等水处理设备的过滤装置。反冲洗滤帽适用于各种过滤器、滤池。

反冲洗滤帽技术说明：反冲洗滤帽包括排水帽，滤水帽两种，有长，中，短，超长型，梅花型，蘑菇型，塔型，均采用abs工程塑料或不锈钢制成，结构合理，连接牢固，承压强度高，缝隙不变型，使用效果好，即能防止阴阳树脂外流，又能保证流量，适用于滤池汽水反冲洗系统和软化水质组合式，重力式，压力式，回程式及离子交换器等水处理设备的过滤装置。反冲洗滤帽常用规格：0.25吨 0.5吨 1吨 1.5吨（每小时排水量）。

技术指标：

规格 (mm)	比表面积 (m ² /m ³)	空隙率 (%)	堆积重度 (kg/m ³)	堆积个数 (n/m ³)
460	84	145		
	6400038	325		
	87			
125	2500050	236		
90	105			

1150076

150 92

90 3000

1, gongyi fengrui water purification materials co., ltd production of backwash water filter cap made of abs engineering plastics with high bearing strength, stepping on the characteristics of the unbreakable. widely used in water treatment filter, filtration, softening water combined, back to the program, ion exchange column equipment.

2 is at the bottom of the filter, filter cap recoil device xian water distribution system, it can effectively developed in the filter sludge sundry, ensure the normal operation of filter water; the types of filter head (long and short shank) mushroom type, torx, tower type and cylindrical, adopt abs engineering plastic, the structure is reasonable, the connection is firm, confined high strength, gap not variant, can make the filter plate with no dead angle, no mud, the effect is good, per hour (displacement) 0.25 tons, 0.5 tons and 1 ton.

long handle filter head, often used for soda filter backwash water distribution system; short shank filter used in single head water backwash and gravity type, pressure type filter and ion exchange water treatment equipment such as filter bed filtration unit.

back flush filter caps are suitable for all kinds of filters, filter.

back flush filter cap technical specifications:

back flush filter cap including drainage cap, filter water cap two, have long, short, very long, torx, mushroom type, tower type, all the color use abs engineering plastic or stainless steel, structure is reasonable, the connection is firm, confined high strength, gap not variant, use effect is good, which can prevent outflows, yin and yang resin flow, and can guarantee for soda filter backwash system and softening water quality combined, gravity type, pressure type, back to the program and ion exchange water treatment equipment of filtering device.

back flush filter cap commonly used specifications:

0.25 tons of 0.5 tons of 1 ton of 0.25 tons per hour (displacement).

巩义市丰瑞净水材料有限公司联系方式：15238691497，13253438238电话：0371-64363889传真：0371-64588585客服qq：1105146585阿里旺旺：丰瑞净水材料官方网站：<http://www.hnfrjs.com>

本产品的加工定制是是，含量是99（%），材质是ABS和不锈钢，厂商是丰瑞，密度是88（g/cm³），执行质量标准是国标，规格是0.25吨、0.5吨、1.5吨，硬度是88，适用对象是水，吸附率是99